
 

Dagsorden Skolebestyrelsesmøde d. 12.8.23 kl.17.00-19.30 
 
 
Deltagere: Lars, Kim, Tim, Rasmus, Britta, Kasper (lærer), Christian samt Sanne  

 
Afbud:  

 
Ordstyrer: Tim 

 
Referent: Kasper 
 
Nr. Punktindhold 

Vedhæftet 

Beskrivelse 

Init. 

O/D/B 

Tid 

Referat 
 

1.  Bestyrelsens konstituering samt ekstra ordinært valg. 

 

 
• De forældrevalgte konstituerer sig med formand og 

næstformand 
• Planlægning af ekstraordinært valg, så bestyrelsen bliver 

fuldtallig 

B 

 
15 

min 

Konstituering: 

Formand: Rasmus 

Næstformand: Tim 

 
Der skal være 7 forældrerepræsentanter i 
skolebestyrelsen. 

Der mangler 2 personer til bestyrelsen. 

En skal træde ind i Casper plads 

En skal træde ind i Andreas plads 

Det ekstraordinære valg 



Der udskrives ekstraordinært valg til skolebestyrelsen før 
skolebestyrelsesmødet.  
Mødet afholdes mandag d. 9 oktober kl. 17:00 - 19:00. 

Det ekstraordinære valg foretages 16:45 - 17:00 samme 
dag. 

Sanne skriver ud til alle forældre. 

2. Spørgetid:  

- Formand: 

- Skoleleder: Økonomi, status  

- Medarbejdere 

O/D 

 
20 

min 
 

Formand: Intet nyt 

Skoleleder:  

• Opfølgning på hændelse fra forældremøde i 
starten af skoleåret. 

• Udfordring på 8. årgang. Forbedring, men stadig 
en arbejdsopgave der fylder. Der er igangsat 
yderligere tiltag i samarbejde med PPR og 
socialrådgiver. 

• Økonomi:  
o Vi begynder at kunne mærke 

besparelserne. Bagud med bogføring, 
hvilket skyldes et efterslæb fra før ferien. 

o Kommunens IT-afdeling har haft svært ved 
at hjælpe kontoret til det rette adgange, 
hvilket har givet nogle forsinkelser. 

o Mellemformer: Er ikke besluttet endnu. 
Men modtager børn vil fremadrettet skulle 
på Espe Skole. Lige pt er det 4 elever der 
skal til Espe.  
De elever der går i udskolingen pt skal 
fortsætte på skolen. 
De frigivne lokaler fra modtager eleverne 
skal bruges på elever fra mellemformerne.  

• Indskoling: 
o Indskolingen er kommet godt igang med 

de nye klasseformer.  



PIT-team er med til at understøtte den 
posivtive udvikling. 

• SFO: 
o Aktiviteter er skudt igang og bliver stille og 

roligt inplimenteret. Eleverne er med til at 
melde sig på. 

• Dansk skoleidræt 
o Både SFO- og lærerpersonale har været på 

kursus. 
• SFO2 

o Tilmelding er på plads. 
o Der er skrevet brev til idrætforeninger (14 

stk.) 
o Lokalerne er ikke godkendt endnu til 70 

elever, som ønskes. Brandmøndigheden er 
ved at evaluere godkendelsen. 

o Forhåndsundersøgelse viser alene 50 
elever alene fra Nordager.  

o Der planlægges månedens nye idræt: Hvor 
der påtænkes at hive nye idrætsforeninger 
ind. 

o Lige nu er planen at åbne efter 
efterårsferien. 

• Berlin 
o Det har været en god oplevelse for alle 

Personale: 

• Læsedagen 
o En succes der har udfordret de store og 

givet nogle gode relationer på tværs.  
o En opgave der også har udfordret 

personalet, og givet nogle nye erfaringer 
omkring planlægninger. 

• Naturfagsuge 



o Uge 39 er naturfagsuge, hvor hele skolen i 
egne klasser skal arbejde med naturfag på 
tværs af alle fag. 

• Science Cup 
o 8. og 9. klasser afsted til Faaborg 

Gymnasium fredag i uge 39. 
• Hverdagen, pauser osv. 

o O01 er en succes i forhold til at aktivere 
eleverne med bordtennis og lignende.  

o Gymnastiksalen og udeområder bliver 
brugt flittigt. 

o Få elever sniger sig stadig i byen. 
 

3.  Kalender: 

Oversigt over årets møder. Udkast udsendes inden mødet 

D/B 

5 min 

Udsat 
 

4.  Formandens beretning 

Drøftelse af udkast til formandens beretning.  (udkast udsendes senere) 

• Tilretning 
• Offentliggørelse - hvordan 

D/B 

20 
min 

Tim har skrevet udkast til formandens beretning og den er 
godkendt af bestyrelsen på mødet. 

Udsendelse: 

 
SPISNING 15 

min 

 

5. Udarbejdelse af trafikpolitik 

 
Nordagerskolen mangler en trafikpolitik, hvor der bl.a. skal indgå 
beskrivelse af, hvordan det timeløse fag trafikundervisning løses på 
Nordagerskolen.  

 
Til inspiration:  

 
https://sikkertrafik.dk/undervisning/skole/trafikpolitik/ 
 

D/B 

45 
min 

Nordagerskolen deltager i større undersøgelser blandt 
kommunen om vi har en trafikpolitik. Nordagerskolen har 
ikke en trafikpolitik. 

Arbejdet med trafik ligger i det timeløsefag på alle skolens 
årgange. 

Det er en anbefaling af have en trafikpolitik. Sanne ønsker 
en politik udarbejdet. 

https://sikkertrafik.dk/undervisning/skole/trafikpolitik/


 
Årsager til ønske om trafikpolitik 

• Knallerter + scootere - vild kørsel 
• Almindeligt kaos om morgenen 
• Mange børn køres i bil i skole 
• P-pladsen kan være farlig at færdes på 

spidsbelastningstidspunkter 
• Busser fylder store dele af P-pladsen i belastnings 

tidspunkter 
• Ingen faste planer omkring færdselsundervisning 

på skolen. 
• Forældre opmærksomhed på cykling  
• Nudger vi forældre og elever til at cykle/gå mere i 

skole 

Cykelundervisning på Nordagerskolen 

• Hvilket aktiviteter har vi nu? Dette skal 
undersøges. 

• Undervisning i cykelveje og stier og 
fodgængerfelter 

• Årstids ting - Fx. cykellygter, cykelhjelm osv. 

 
Sanne afsøger, hvilket aktiviteter vi har på skolen omkring 
trafik. 

Der er sat tid af til en trafikkoordinator. 

Vi vender punktet igen, når der er undersøgt nærmere 
omkring den nuværende aktiviteter omkring tafik. 

6. 
 

Samarbejde med ungdomsskolen 

Drøftelse af muligheder for at udvide samarbejde med 
Ungdomsskolen/ungdomsklubben for de ældre elever.  

D/B 

25 
min 

Sanne har aftalt med Ole (leder af ungdomsskolen) at 
ungdomsskolen kan låne lokaler på Nordagerskolen. 

• Lige nu er Art og Koreansk udbudt på 
Nordagerskolen. 



Med oprettelsen af Klub Ringe i samarbejde med Ungdomsskolen har vi 
taget de første spæde tiltag til et tættere samarbejde, som kan give 
muligheder for at gøre samarbejdet endnu tættere 

• Hvad giver det mening at samarbejde om 
• Har vi særlige ønsker til tilbud, som kan bruges til inspiration 

Sanne arbejder på at udbygge samarbejdet med 
ungdomsskolen. 

Der er meget dårlig spredning på geografien på de 
aktiviteter ungdomsskolen laver. Meget foregår i Faaborg 
området. 

Personalet inddrager ungdomsskolen i aktiviteter som fx. 
kajak, outdoor osv. Men det kan være svært at finde de 
rigtige kontakter i ungdomsskolen til samarbejdet. 

Der bliver arbejdet meget for at lave flere aktiviteter i 
ungdomsskoleregi i Ringe området. 

 
Tim laver et skriv og rundsender i skolebestyrelsen. 

5. Evt.   
 

5 min 

 
O/D 

• Busser 
o Der har været problematikker omkring at 

møde til tiden på skolen pga. busser der 
ikke kører efter den busplan der ligger. 

o Ledelsen har givet det videre til opvækst 
og læring. 

• Børn på vejen 
o Overbygningselever der legede, hvem kan 

ligge længst tid på vejbanen. 
• Samarbejdsaftale med forældre 

o Den er på vej fra skolens ledelse.  
• 0. klasse vs. børnehaveklasse 

o Et ønske om en drøftelse af, om det skal 
hedder en 0. klasse eller børnehaveklasse. 

• Vikar 
o Hvordan og hvor meget vikardækkes. 
o Sanne: Vi vikardækker så meget vi kan 

med uddannet lærer og herefter 
vikardækker vi med vikarer der kan 
undervise. 



o Fra forældre repræsentanter: Der har 
været klager/bekymring omkring meget 
vikardækning i nogle klasser. og en 
frustration om, at beskeder fra ledelsen 
ikke besvares. Sanne følger op. 

o Ønske at tage op på et senere 
skolebestyrelsesmøde.  

    

 


